
PROTOKÓŁ NR  14/16

z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego, 

które odbyło się 09 listopada 2016 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00, zakończyło o godz. 19:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Paweł Pituch – Przewodniczący  komisji,

2. Mariusz Kubiak

3. Stanisław Schmidt

4. Kamila Pędziwiatr

5. Zofia Ujma

6. Henryk Płoński

7. Beata Espenschied

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Zbigniew Paprota

2. Bartłomiej Nawrocki

3. Krzysztof Gorczyca

4. Ewa Pędziwatr

5. Artur Wrona

6. Andrzej Machnica

7. Anna Klepacz

8. Paweł Ciszewski

9. Ewelina Młotkowska

10. Bożena Wiśniewska

11. Agnieszka Kryszkowska

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie  problemu  związanego  z  oświetleniem miasta,  w  obecności  Pana  odpowiadającego  za

oświetlenie.

3. Zimowe utrzymanie miasta- pytania i dyskusja.

4. Sprawy różne.

Ad.  1 Komisja  Ładu i  Porządku  Publicznego  brała  udział  w  posiedzeniu  trzech  komisji  jednocześnie  tj.

Komisji  Gospodarki  Komunalnej;  Komisji  Budżetu,  Planowania  i  Finansów  i  Komisji  Ładu  i  Porządku

Publicznego. 

Przewodniczący  Komisji  Ładu  i  Porządku  Publicznego  zaprosił  na  posiedzenie  Pana,  który  jest

związany umową z Urzędem Miejskim w Kowarach i świadczy usługi w temacie oświetlenia miasta.

Ad. 2 Przewodniczący Komisji Ładu i Porządku Publicznego, p. Paweł Pituch cytował poszczególne punkty



umowy i pytał o sprawy, które mają wpływ na wadliwe wykonywanie usług. Zwrócił uwagę na długi czas

usuwania usterek, co wiąże się z brakiem oświetlenia, następnie pytał o konserwację słupów, mycie opraw.

Pan Paprota odpowiadał na poszczególne pytania, podkreślał jednak, że przepalenie żarówki nie jest

awarią, bo pod słowem awaria „kryje się wiele czynników”.  

Na wadliwe oświetlenie zwróciła uwagę Radna p. Anna Klepacz. Chodziło jej o oświetlenie przy ul.

Św. Anny.

Pan Henryk Płoński zwrócił się z pytaniem, co z oświetleniem garaży przy ul. Ogrodowej.

Przewodniczący  Komisji  p.  Paweł  Pituch  poprosił  o  wgląd  do  protokołów  podwykonawczych

wszystkich działań związanych z oświetleniem, zawartych w umowie.

Następnie Radni zgłaszali miejsca, gdzie winny być punkty oświetleniowe, wnioskując do kierownika

p. Nawrockiego o wstępne, przybliżone kosztorysy.

Ad.  3  Przewodniczący  Komisji  Ładu  i  Porządku  Publicznego  zapytał  p.  Burmistrz  o  przygotowania  w

Urzędzie Miejskim do sezonu zimowego i związanego z tym programem utrzymania miasta w zimie.

Przetarg wygrała firma KAMA, na pierwszy przetarg zgłosiła się tylko ta firma. Cena jaką zaoferowała

była duża, w związku z czym ogłoszono drugi przetarg. W efekcie koszt na zimowe utrzymanie miasta to

2.850 zł na dobę, za zimowe utrzymanie i 1.400 zł na dobę za gotowość. Różnica między pierwszym a drugim

przetargiem to 29.800 zł oszczędności.

Pan Pituch zasugerował, aby praktykować zamówienia z „wolnej ręki”, co byłoby szansą na negocjację

ceny.

Ad 4  W sprawach różnych Radny p. Płoński zwrócił uwagę na nieuprzątnięte gałęzie przy ul. Ogrodowej,

fakt ten zgłaszał urzędniczce w lipcu 2016r. Radni zwrócili uwagę na nie „odebrane” zagrabione liście, co

również podkreślił radny p. Mariusz Kubiak.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Ładu i Porządku Publicznego wnioskuje do służb podległych p. Burmistrz o uprzątnięcie liści,

które zostały zgrabione na Osiedlu Górniczym, ale nie sprzątnięte.  Efektem nie sprzątnięcia tych liści  są

zatkane studzienki ściekowe, niebezpieczeństwo dla pieszych (po przymarznięciu) i „brzydkie” widoki.

2.  Komisja Ładu i Porządku Publicznego wnioskuje o zintensyfikowane  prac nad nowym regulaminem tzw.

„śmieciowym” odnoszącym się do nowych zasad zawartych w nowych przepisach.

 

Protokołowała:                                                                                                             Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                       Paweł Pituch


